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Protokół nr 1/2015
la ,,Renardowice" w Czechowicach - Dziedzicach

Publicznym m 1 w cŻęchowicach Dżedzicach przy ul. Polrrej 33.

W posiedzeniu udział wzięli członkowie Zarządu:
Maria Stolarska. Aleksandel Łoza.

Podczas posiedzenia Zarządu:

Kazimierz Urbński' Jan Śł1erkosz,

1. Przęwodniczący Kazimierz Urbański rozpoczął posiedzenie od przywitania i złożenia
Źyczeń nowolocznych ucŻęstnicącym w posiedzeniu członłom Zarządu'

2. stwięrdŻił, iż posiedzenie Zarządu osiedla ,,Renardowice'' jest prawr:urocnc,
poniewaŹ bierze w nim udział 4 członków, co stanowi więcej niż połowę stafutowego
składu Zarządu'

3. odcz}'tano Prctokół m 8/20\4 Ż zebrania Zarządu osiedla ,,Renardowice'' z dnia
03'12.20l4 r' i dokonano jednoglośn!e jego przyjęcia.

4' Przewodnicący omówił sprawy organizacyjne spotkania ',Kolędowego'' w parku na
osiedlu ,'Renardowice". Prz1pomniał' że odbędzie się ono l7.0l.20l5 r'
o godz' 18@ . Natomiast Aleksander Łoza poinfomował ' żę mLlzyk' który ma grac
podczas kolędowania' potwięrdził swoją obecność.

7' Przewodniczący omówił akfualny stan robót ka.nafu ,'Ulgi". Przekazał zarządowi
swoje uwagi' obawy, spostrzężęnia i powiędział. że poinformował o nich ró\łnież
wicebumistrŻa Pawła Mlowca, Przewodniczącego Rady Miejskięj Damiana
Żelaz-nego 1Bumistrza Mariana Błachuta. Przewodniczący przynał' że co plawda
nie jest osobą kompetentną do kontroli realizacji inwestycji i nie zna się na
projektowa_niu' ale uv/źa, że budowie należy się dokładnię przypatzeć, a przyjęte
założęlia i przel_roje omówić z projektantem, gdyż jest to ogromna inwestycja a jej
koszt przekracza Ż mll zł. Ptzekazd, iż między 12.0l-16.012015 r. odbędzie się
wizja lokalna z udziałem przedstawicieli uzędu.

8. PrzewodnicącypoinformowałczłoŃów.iżwpalkujestkilkasprawdoŻałafiłienia:'_
a) obniżenie wysokości urządzeń plenerowej siłowni,
b) obsyparrie studzienłi przy górce,
c1 poprawienie umocnień na gorcc.
d) wybrukowanie skrótu koło placu zaba\l, d]a dzięci'

9 . CzłoŃouńe Zarządu osiędla .,Renaxdowice" poruszyli problem zastawiania chodnika
przy ulicy Szkolnej (pomiędzy Wyspińskiego a IGzanowskiego) przez parkujące
samochody. Teren ten co prawda nie nalezy do Osiedla ,,Renardowice", ale o
problemie kilkakrotnię informowali mieszkńcy. CzłoŃowie Zarządu zrłrócili się do
Przerłodniczącego Kazimierza Urbańskiego, by jako radny podiął intelwencję w qTn
tęmacie.

I0. Zatząd po raz kolejny podjął temat likwidacji liści zalegających na terenie SP nj 2
przy ul. Węglou ej'

1l' w Żwiązku z niew}Tażeniem zgody zuządy wspólnoty bloku nr 15 przy ul'
Miclrałowicza na realizację zadania ,,Projekl budowy parkingu wzdłuż GP tu 1''
zadęcydowano o przęniesieniu środków przeznaczonych na ten cel z budżętu osiedla'
Przewodnicący zapropono\łał' by przeaaczyć je na zaAane 

'}lzebudowa 
parkingu



pŻy ul' Łagodnej blok m 20'''
12. Zarząd osiedla ,,Renardowice'' na posiedzeniu w dniu 07.0l.2015 podjął:

Uchwałę m 1 w spiawię zgłoszenia propozycji zmiarry zadallla w lamach
niewykorŻystanych środków frnaosowych PĄekt budowy parkingu wzdłuż GP fi 1-
L:wola 5 000,00 zł. na przebudowa parkingu przy ul. Łagodnej blok nr 20 _ kwota
5 000.00 zł.
Ucbwała została przyjętajednogłośnie 4 głosu za.
Ustalono tęrmin naśępnęgo posiedzenia ZarząĄu na dziei
180q.

wyznaczono dy^'l cńoika Zaźą6r na dziei, 05.02.2ol4r.
pełnił: Kaz imierz Urbanski ).

13. 04.02.2015 t. o godz.

o godz. 18@ (będzie go14.

IV. Zakończenie posiedzerna ptzez Przelłodntcz4cego ZuząĄu.

Sporądziła:
Człolek Zatądtl
Maxia stolańka

Z'atwierdził:.
Przewodniczący Zatądu


